



SIDE 1 AF 4

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE

Mødetid og sted:

31. marts 2025 kl. 19:00 hos Lilly

Bestyrelsesmedlemmer til stede:

Birgit Werge, Lilly Buhl, Inger Sørensen, Lone Buhl Pedersen og Erik Kjær Hansen.

Suppleanter til stede:

Erik Reinholdt

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Underskrift på referat fra sidste bestyrelsesmøde (Erik K medbringer)

Underskrevet

2. Referent

Valg af mødereferent

Erik K. blev valgt

3. Siden sidst v/Birgit og Erik K.

A) Hækken mod Vestergade, hækaffald (Birgit)

Dialog med naboen om aftale vedr. afklip og fjernelse af det. Fremover laves der aftaler år for år.

Problem med at beboere fra Søbyhuse går gennem hækken mod Vestergade. Det vil skabe en åbning, som udefrakommende kan benytte som genvej ned bag husene for at komme til søen. Bestyrelsen finder det meget uhensigtsmæssigt.

B) Vending af affaldstop ved nr 16 (Birgit)

Efter ønske fra Søbyen er affaldsindkastet til plastic vendt 180 grader, så vinden ikke griber fat i de løse plasticdele. Gælder affaldsøen ved nr. 16.

C) P-problem ved ladestander (Erik)



SIDE 2 AF 4

Vi har haft et problem med beboer (lejer), der ikke ville overholde reglen om, at man SKAL holde på den tildelte plads, når man har fået tildelt et ladestik. Er tilsyneladende løst efter henvendelse til udlejer.

D) Clever oprydning (Birgit)

Ladelavets medlemmer har samlet sten på de områder, hvor der er gravet kabler ned, da gartneren ikke vil klippe græs pga. risikoen for stenslag på bilerne. I løbet af ugen forventes Clevers underleverandør at færdiggøre området.

E) Ønske om zonetilladelse ved festivalen.

Erik K. har dialog med Skanderborg Kommune om etablering af zoneparkering med kommunale P-tilladelser under Smukfest. Der sker ingen ændringer i 2025, men måske fra 2026.

F) Ukrudtsfejning

Vi skal hjælpe hinanden med at få biler fjernet forud for ukrudtsfejningen den 1. april.

4. Økonomi, noget nyt? v/Inger

Intet at bemærke.

5. Generalforsamlingen, (Erik og Birgit)

A. Forberedelse af materiale og fremlæggelse af bestyrelsens forslag på GF,

Otte forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået og drøftet. Enighed i bestyrelsen om at fremsætte forslagene.

B. Udsende indkaldelse med link til: Dagsorden, bestyrelsens forslag, årsberetning, budget, fuldmagt.

Birgit og Erik K. sørger for at alle formalia er overholdt ved den forestående indkaldelse til generalforsamlingen. Satser på udsendelse inden påske.

6. Opdatering af beboerlister og lister til PL

1x årligt til PL ved årsskiftet, og medlemsliste til grundejerforeningen, via 1 person i bestyrelsen fra hver ejerforening + huse, hvis vedtages på GF

Tidspunkt for opdatering skal besluttes senere

7. Grønne områder (Lilly og Birgit)

A. Tilbuddet for det kommende år fra OT

Udmærket dialog og tilbud. Accepteres,

B. Indkøb af maling og udstyr til opmaling af P pladser

Birgit tjekker om vi har maling og pensler fra tidligere. Erik K. aftaler med Bjørn og Michael at vi afventer Lillys undersøgelse af termoplastleverandører.

C. Arbejdsdag hvornår?

Vi prøver med to hverdagsaftener: 16. og 18. juni. Øl og vand. Det har vist sig, at vi ikke når tilstrækkelig meget på de normale to timer i en weekend.

8. Skiltning ved indkørsel til Søbyen (Erik)

Erik R. indkøber 1 sæt skilte.

9. Teknik og forsyningsområder (Erik R)

Lamper afvaskes på arbejdsdagene.

10. Festivaler - kontaktperson i år Lone?

Lone fortsætter som kontaktperson.

11. Eventuelt

Herunder bestyrelsesvalg m.v.

Lone og Erik K. genopstiller ikke. Inger genopstiller.

Erik R. og Erik K. er villige til at være suppleanter.



SIDE 4 AF 4

Bestyrelsesmøder afholdes som udgangspunkt på mandage kl. 19:00-21:30

Kalender for bestyrelsesmøder i foråret 2025

12. maj 2025 hos Erik K.

Planlægning af generalforsamlingen, materiale til begge GF

Generalforsamling 2025

Indkaldelse til generalforsamling senest 24. april 2025

Generalforsamling onsdag den 21. maj 2025 kl. 19

Eventuel ekstraordinær generalforsamling den 12. juni 2025 kl. 19